
  

 

  Friluftsrådet Trekantområdet 

 

Karl Aage Dahl 
Formand Friluftsrådet Trekantområdet 
Jens Thuesens vej 20, 7000 Fredericia. kaadahl@c.dk 

Referat af bestyrelsesmøde nr. 2 

den 03.05.22 kl. 09:30 
hos Karl Aage Dahl i  

Jens Thuesens vej 20, Taulov, Fredericia 

Til stede: Karl Aage Dahl(KAD), Jønne F Andersen(JA), Astrid Jørgensen (AJ), Peer 

Høgsberg(PH), Per Brinck(PB) 

 

 

1. Nyt fra Friluftsrådet.  

KAD har deltaget i Friluftsrådets generalforsamling på Munkebjerg Hotel. 

Anne Sofie Bjerre blev valgt som ny formand, samt nye valg til bestyrelsen. 

En ung suppleant fra Bifrost, Johannes Madsen kom også ind. Efterfølgende 

var der naturvandring, bålsamtaler, Speakers Corner, Walk and talk mm. Det 

var et rigtig godt arrangement. 

 

2. Bestyrelsesmedlemmers deltagelse i forskellige aktiviteter. 

KAD indsender korrigeret ansvarsfordelingsseddel. 

 

2.3 Kolding kommune: (JA) 

Der er etableret et dejligt hotspot ved åen i Vamdrup. PB: Mtb-sporet er 

videreført i Hylkedalen på sydsiden og anden del af klimasikringsprojektet 

er netop færdiggjort. 

 

2.4 Vejle kommune (PH) 

Bestyrelsesmøde i Vejle Ådal og Fjord. Der forsøges med workshop grupper 

der arbejder med forskellige områder. Møde i Miljø, natur og klimarådet,- 

erstatning for det Grønne Råd. Vi må fremadrettet deltage med 2 

medlemmer. Fremtidens Rekreative netværk møde i Skibet med fokus på 

eksempelvis at binde stier sammen,- kortlægge og udvikle. På fjorden er 

der fokus på at få mere ålegræs. Vejle Kommune udgiver et årsskrift hvor 

de redegør for alt hvad der er sket i løbet af året. Der er besluttet der skal 

bygges en bro over Bredstenvej, tæt på containerpladsen og søerne, for 

at skille den bløde trafik fra den hårde. 

 

2.5 Fredericia kommune (KAD) 

Dagplejere og børnehaver får mange grønne spireflag. Der etableres en 

sommerfugleskov med 10.000 planter der fremmer udbredelsen af 

sommerfugle. I Taulov/Skærbækområdet etableres mange naturpletter 

med mere varieret natur. Naturrådsmødet er ikke blevet indkaldt endnu. 

 

2.6 Vejen kommune (AJ) 

Winni Grossbøl skal mødes med borgmesteren i Vejen 30.05 kl 13.30, KAD 

og AJ deltager og forbereder Winni på mulige samtaleemner. AJ har 

deltaget i et telefonmøde ifht Kongeåstiens færdiggørelse. Der kommer 4 

workshops hvor alle er inviteret til at deltage i de 2 første. De sidste 2 er 
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strategimøder for at sparke projektet i gang. Møde om Kyst til Kyststien,- 

vedligeholdelse, omlæggelse ved Bække så stien kommer forbi Ølgård 

hærvejsherberg. Positiv stemning fra alle deltagere. Vejen Kommune er 

tovholdere og har statistikker over overnatninger mm. Grønt Rådmøde: 

”Kom og se uldsvin” i Kragelund Mose, Martin Sandager. Vejen 

Kunstmuseum, Haveselskabet og DN arrangerer ”Buketture” i området, AJ 

har deltaget i mange. 

 

2.7 Billund kommune (PH) 

Billund laver naturture med naturvejledere hyret ind til opgaven. Ellers 

intet nyt at melde. JA skal deltage i skoleuge i juni og præsentere o-løb. 

 

2.8 Tværkommunale aktiviteter 

JA deltager i Hjortevildtsgruppen i Kirstinelyst 26. maj. 

 

3. Udvalgsmøder opfølgning 

Intet nyt at melde. 

 

4. Eventuelt D 

 PB sender link ud kørselssedler mm. Linket er vedhæftet dagsordenen. Løs 

 snak om ulve, vandrestier, regulering af dyrebestande mm. 

 

5. Næste møde: 

   PB melder mulige datoer ud omkring uge 35 

Således opfattet af PB 


